
1

Coevering Geldrop  

Wijkblad
In dit nummer

 3 Wandelend de eigen wijk 
ontdekken

 4 De Dreef in de (nep)brand
 5 Kleine IJsvogel vlinder fiets-

tocht 
 6 Snoeien in de Coevering
 9 Enquête hondenmaatre-

gelen Bosrand
12 40-jarig jubileum IVN 

Geldrop
15 Geldropse student naar 

Kosovo!
16 ”Fietstocht naar Rome”
18 Een reis om nooit te ver-

geten
19 Een Kippenboerderij
20 Aan alles komt een einde

Activiteitenin De Dreef

Maandagenda
We hebben een nieuwe maandagenda 
voor alle activteiten van De Dreef. Kijk 
hiervoor maar eens op pagina 8.

De Dreefse Pleinkijkers
Het carnaval is weer voorbij. Maar niet 
getreurd, we hebben alles op foto en zelfs 
op video vastgelegd. U kunt hiervoor te-
recht op onze speciale carnavalswebsite. 
Op de binnenpagina’s vind u een collage 
van de mooiste carnavalsfoto’s.
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Voor de jeugd vanaf 13 jaar wordt er op 
vrijdag 1 april een heuse dropping ge-
houden. Het is geen 1 april grap! Je kunt 
vanaf nu inschrijven bij Wijkcentrum De 
Dreef, Willem Barentszweg 69 te Gel-
drop. De kosten voor deelname zijn  
€ 2,00. We willen rond 21.00 uur ver-
trekken, op de avond van 1 april kan je 
je nog inschrijven vanaf  20.30 uur. Goe-
de schoenen zijn een must, goede zin 
ook. Verder zijn wij op zoek naar men-

sen vanaf 18 jaar die een groepje willen 
begeleiden. De groepen bestaan uit mi-
nimaal 4 en maximaal 8 kinderen. Waar 
je gedropt wordt, is natuurlijk een ver-
rassing, maar dat maakt het juist span-
nend. Vraag je vrienden en vriendinnen 
of ze ook meedoen. Bij terugkomst staat 
er iets lekkers voor jullie klaar. We ver-
wachten een grote opkomst.

De Jeugdcommissie

Dropping - dropping - dropping

€



040 - 286 24 03

Coevering 14, Geldrop

040 - 285 40 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum

A P O T H E E K  
C O E V E R I N G
040 - 285 47 07

040 - 280 11 11
040 - 285 34 72

040 - 285 74 88

040 - 285 49 53

Keurslagerij SEELEN
WC de Coevering 12
5665 GA Geldrop
www.seelen.keurslager.nl

040 - 286 28 20

W W W . W I N K E L C E N T R U M - C O E V E R I N G . N L

040 - 246 1364

040 - 285 77 54
Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00
Zonder afspraak:  

Harry en Letteke Brommert
Dames- en Herenkapper

040 - 280 28 46

040 - 280 04 74

ma 13.00/17.00 di-wo-do 8.30/17.30 
vrij 8.30/19.00 za 8.00/16.00 uur.

040 - 286 80 40
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 285 47 07

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur.

Elke zaterdag van 10.00 tot 14.00 uur.

Vertrouwd adres
Uw apotheek

FIETSEN:
Batavus
Sparta

Gouden Leeuw
Loeki

FIETSEN:
Batavus
Sparta

Gouden Leeuw
Loeki

BROM-/SNORFIETESEN,
SCOOTERS, 

SCOOTMOBIELEN:
Peugeot
Piaggio
Vespa
Gilera

Saxonette
Freerider

BROM-/SNORFIETESEN,
SCOOTERS, 

SCOOTMOBIELEN:
Peugeot
Piaggio
Vespa
Gilera

Saxonette
Freerider

Scherpe
prijzen
 en een
goede
service

Scherpe
prijzen
 en een
goede
service

Paul van Lieshout
Mierloseweg 52

5666 KA  Geldrop

In februari zijn er 
in de Coevering 
ruim 39 zakken 
zwerfvuil verza-
meld door de vrij-
willigers. Eigenlijk 
39 zakken te veel.

Wandelend de eigen wijk ontdekken

Kom mee naar buiten, allemaal!
Bewegen is gezond, dat weet iedereen, 
maar soms heb je een zetje nodig om 
in beweging te komen. Dat geldt zeker 
voor mensen die - om welke reden ook - 
geen sport kunnen beoefenen. Daarom 
is er binnenkort Wandelen in de wijk, op 
meerdere plaatsen in Geldrop-Mierlo.

Op een wekelijkse vaste dag en tijd kun-
nen mensen bij elkaar komen die graag 
samen met anderen een uurtje willen 
wandelen. Er zijn routes uitgezet die be-
ginnen en eindigen op hetzelfde punt, 
bijvoorbeeld een wijk- of zorgcentrum. 

Een route is ongeveer vier kilometer, 
maar inkorten of uitbreiden is mogelijk. 
Moeilijk begaanbare stukken worden 
vermeden, waardoor de routes ook ge-
schikt zijn voor mensen met een rolla-
tor of rolstoel. En halverwege is er een 
bankje om even te rusten en te genieten 
van de omgeving.

Soms kennen mensen in hun eigen wijk 
alleen de weg naar de supermarkt, fami-
lie en werk en kennen zij weinig mensen 
in hun buurt. Door wekelijks met elkaar 
te wandelen kunnen mensen elkaar en 
Geldrop-Mierlo beter leren kennen!

Wandelen in de wijk wordt georgani-
seerd in samenwerking met plaatselijke 
organisaties op het gebied van senioren, 
beweging en wandelen. De gemeente 
Geldrop-Mierlo vindt het belangrijk dat 
er binnen de wijk wordt samengewerkt 
om het welzijn van de inwoners te be-
vorderen en ondersteunt dit initiatief 

dan ook van harte. In het voorjaar 2011 
zullen er routeboekjes beschikbaar ko-
men. Deze zullen voor iedereen koste-
loos te verkrijgen zijn.

Deelname is gratis en geheel vrijblij-
vend; u kunt dus zelf kiezen hoe vaak 
u meedoet. Na afloop is er gelegenheid 
om even bij te praten bij een kopje kof-
fie. De consumpties zijn wel voor eigen 
rekening.

De bedoeling is dat er steeds meer start-
punten gaan komen.  We houden u op 
de hoogte via dit blad en andere plaat-
selijke krantjes. Algemene vragen over 
Wandelen in de wijk in Geldrop-Mierlo 
kunt u stellen via: a.verhees@ggdbzo.nl.

Bedankjes
Deze carnaval met de Dreefse Pleinkij-
kers is tot stand gekomen door de vrijwil-
ligers van De Dreef en onze sponsoren:

    * Martin Leverink
    * Minosa
    * Bakkerij ‘t Stoepje
    * Hoog en Droog
    * 2-Rescue
    * Theo en Gerla van Galen
    * Wethouder Steenbakkers

En niet te vergeten de fotografen: Rob 
Biesters, Cor v Dee, Ron en Stefan Bron.
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Bakkerij ‘T STOEPJE
Vrijdag van 8.30 - 16.00 uur
Bestellingen: 06-30718889 

Alle soorten snacks:
2 zakken voor 10 euro

- Worstenbroodjes
- Fricandelbroodjes
- Saucijzenbroodjes
- Enz.

Hoog Geldrop 49 - Geldrop - Tel. 040-2862577

Verf - behang - wandafwerking

Even over 20.00 uur ging het brand-
alarm af. Iedereen die in het gebouw 
was moest eruit, de dienstdoende bar-
man werd voor even hoofd BHV-er (be-
drijf hulpverlener). Alle lokalen binnen 
het wijkcentrum waren op dit moment 
bezet. Gelukkig brak er geen paniek uit 
en een ieder ging wel gehaast maar ge-
controleerd het gebouw uit. De hoofd 
BHV-er controleerde als laatste snel alle 
ruimtes. Hij miste 1 persoon die op de 
vliering bezig was, (door de brandweer 
neergelegde oefenpop).

De mensen werden opgevangen in de 
frietzaak van Sjaak. Achteraf gezien had-
den ze naar Hoog en Droog gemoeten. 
Daar kregen de mensen een kopje kof-
fie voor de schrik. De brandweer was 
er snel bij, en de hulp BHV-ers wezen 
de brandweerauto de weg. De bevel-
voerder van de brandweer had overleg 
met de hoofd BHV-er en stuurde snel de 
verkenningsploeg naar binnen op zoek 
naar de vermiste persoon en de positie 
van de brandhaard. 

Al snel was de brandhaard gevonden 
en kon de brandslang snel naar binnen. 
Vervolgens werd een 2e brandhaard op 
het kantoor van de beheerder ontdekt. 
In het kantoortje bleef de schade be-
perkt tot het bureau en de prullenbak. 
 
De brandweer zette een 2e verkennings-
ploeg in waardoor het gebouw goed 
doorzocht kon worden op eventuele 
meerdere brandhaarden. Gelukkig was 

De Dreef in de (nep)brand
Op dinsdagavond 1 Maart was het zover, in het wijkcentrum werd een brand-
oefening met ontruiming gehouden. Begin van de avond werd het wijkcen-
trum geprepareerd voor de oefening. Op de vliering boven de centrale hal 
werd de locatie waar de (nep)brand ontstond. 

dit niet het geval. Rond 20.45 konden 
de gebruikers van het wijkcentrum weer 
terug naar de activiteiten. Alleen de 
doorgang naar de grote zaal was nog 
niet bruikbaar, de mensen moesten via 
de nooduitgang weer naar binnen.

Ondertussen was de brand op de vliering 
geblust en was het slachtoffer geborgen 
Helaas was deze door de rookontwikke-
ling bewusteloos geraakt en aan het am-
bulance personeel overgedragen. Rond 
de klok van 21.00 uur werd de brand 
meester gegeven en kon het gebouw 
rookvrij gemaakt worden. Dit had nog 
wel wat extra aandacht nodig omdat op 
deze vliering geen raam open gezet kon 
worden. Daarom werd er gebruik ge-
maakt van een rookafzuiger. 

Op een bepaald moment was die ge-
plaatst op de hoogte van de gang bij de 
wc. Door de sterke wind die ontstond 
waaide het rek met folders leeg. Ko-

misch was het om te zien dat iedereen 
achter de folders aanrende.
 
Terug kijkend was het een erg geslaagde 
oefening die erg nuttig is voor iedereen. 
Voor de vrijwilligers van wijkcentrum De 
Dreef, maar zeker ook voor de brand-
weer. Wijkcentrum De Dreef heeft ver-
schillende mensen die achter de bar 
werken. Deze hebben met steun van de 
gemeente een BHV cursus met succes 
afgerond. Ze kunnen nu ontruimen en 
zelfs mensen met een hartstilstand reani-
meren. In 2010 is zelfs een hartpatiënt 
gered met de defibrillator. 

We gaan in 2011 proberen om een de-
fibrillator in De Dreef te krijgen. Ieder 
jaar gaan deze mensen op BHV herha-
ling om zo goed mogelijk voorbereid te 
blijven.

Brandweerlui en Dreefers bedankt voor 
jullie inzet.

Bert Gruijters
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GELIJKE KANSEN VOOR IEDEREEN 
www.geldrop-mierlo.pvda.NL

Kleine IJsvogel vlinder fietstocht
Vorig jaar werd de kleine ijsvogel vlinder fietstocht door wethouder Vissers 
geopend. Maar door plaatsgebrek in het Wijkblad kon dit artikel niet geplaatst 
worden. Maar met het mooie lenteweer voor de boeg willen we u toch atten-
deren op deze mooie fietstocht rondom Geldrop. 

Geldrop is weer een leuke fietstocht rij-
ker. De Kleine IJsvogel vlinder fietstocht 
die vorige jaar door wethouder Vissers 
werd onthuld tijdens de Andere Mert 
laat de bio-diversiteit rondom Geldrop-
Mierlo zien. Op de parkeerplaats bij het 
Kasteel langs de Helze staat een bord 
met de route. Ook in Mierlo komt zo’n 
bord te staan. Gëinteresseerden kunnen 
de route ook uitprinten vanaf de website 
van de gemeente of die van IVN Gel-
drop.

2010 was het jaar van de biodiversiteit. 
Gemeentes worden gevraagd om meer 
aandacht te besteden aan deze biodiver-
siteit. Het gaat hier over het de verschei-

denheid en rijkdom in de natuur die de 
laatste jaren steeds verder terugloopt.
In Geldrop-Mierlo zijn verschillende ini-
tiatieven genomen. Staatsbosbeheer is 
bij deze initiatieven steeds betrokken 
geweest. Een voorbeeld dat genoemd 
kan worden is het Dommeldal. Dat ge-
bied is een aantal jaren geleden in de 
oude staat hersteld. Er ontstond hier-
door meer mogelijkheden voor planten 
en dieren.

Een voorbeeld is ook de kleine ijsvogel-
vlinder. Een grote dagvlinder die niet al-
leen kan fladderen maar ook kan zwe-
ven. De bovenkant van de deze vlinder 
is zwart met witte vlekken. Aan de on-

Paddenschermen
Op zaterdag 26 februari 2011 zijn de 
paddenschermen langs de Strabrecht-
seheideweg weer geplaatst. Dankzij 
een oproep in het wijkblad is een aantal 
nieuwe vrijwilligers komen meehelpen. 
Onder het motto “vele handen maken 
licht werk” werd de klus binnen ander-
half uur afgerond. Er was voor die dag 
veel regen voorspeld, maar tijdens de 
koffiepauze kwam zelfs de zon door. Zo-
als elk jaar was het ook deze keer een 
hele gezellige ochtend.

Zestien emmers zijn ingegraven om de 
padden die de Strabrechtseheideweg 
willen oversteken tegen te houden. Vrij-
willigers controleren elke ochtend de 
emmers en zetten daarna de padden 
over. Dit is erg leuk werk voor kinderen, 
natuurlijk wel onder begeleiding van 
hun ouders. 

Door de koude nachten rondom carna-
val is de paddentrek begin maart nog 
niet echt van start gegaan. Maar met 
een paar natte nachten en een hogere 
temperatuur wordt het echte startsein 
gegeven.

Sinds 1973

Winkelcentrum Coevering 6
5665 GA Geldrop
Tel.: 040-285 77 54

Openingstijden:
Dinsdag t/m vrijdag:
8.30 tot 17.30 uur
Zaterdag: 8.15 tot 16.00 uur

Dames- en Herenkapper
Harry en Letteke Brommert
�  10-knippenkaart, u krijgt €5,- korting
�  Haarverlenging - extensions
�  Met en zonder afspraak
�  Wekelijks fohnen 10% korting
�  Voor iedere klant staat de ko�e klaar
�  Woensdag en donderdag 65+ 10% korting
�  Specialisten in dames knippen en haarkleuren
�  Er werken in onze kapsalon nog echte 
        herenkapper(ster)s

derkant is deze vlinder bruin gevlekt. Het 
landschap in onze gemeente is zo aan-
gepast dat deze vlinder weer op meer 
plaatsen voorkomt. Simpele dingen als 
het kappen van inhammen in bosran-
den. Hierdoor kan jong struikgewas, 
waaronder kamperfoelie weer een kans 
krijgen. De kleine ijsvogelvlinder profi-
teert hier van. 

De kleine ijsvogelvlinder is weer terug in 
onze natuur. Dit project is onderdeel van 
het keurmerk 100% biodivers die deze 
fietstocht heeft gekregen. Daarom een 
officiële opening door de gemeente, 
IVN Geldrop en Staatsbosbeheer. Twee 
zeer grote ijsvogelvlinders hielpen bij 
deze toch wat feestelijke opening. De 
fietstocht gaat via het Dommeldal langs 
de Coevering over de Strabrechtse Hei-
de naar Mierlo. Daar wordt het natuur-
gebied Sang en Goorkens aangedaan. 
Via het Eindhovens kanaal gaat de tocht 
dan weer terug naar Geldrop waar via 
de Urkhovense Zeggen de tocht weer 
eindigd bij de kasteeltuin. 100% biodi-
vers. 
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Geslaagd                                                                                                                                              
    bezoek!
Op woensdag 16 februari was het weer 
zover. We, kinderen en juffen van de 
peutergroep van peuterspeelzaal Stap 
In,  gingen een bezoekje brengen aan 
de 3 basisscholen in de wijk de Coeve-
ring. De kinderen waren  meteen ent-
housiast. De peuters van Korein konden 
deze keer niet mee door ziekte van een 
kleuterjuf. Maar zijn de volgende keer 
zeker ook weer van de partij.

De peuters werden weer hartelijk ont-
vangen door de juffen van de basisscho-
len. En al snel waren de kinderen ver-
diept in hun spel in de kleuterklas. Wat 
opviel deze keer was dat broertjes en 
zusjes het erg leuk vonden om elkaar te 
treffen op school. Verbaasde blikken en 
hartelijke omhelzingen waren er te zien.

Na afloop terug op de speelzaal hebben 
we de peuters nog even laten vertellen 
wat de meeste indruk had gemaakt. 
Deze uitspraken wilden we u dan ook 
niet onthouden. Wat hebben jullie ge-
daan op school? 

Reacties waren:
•	Buiten	gespeeld
•	Boven	met	de	hakschoenen
•	Ik	was	een	papa	en	een	mama
•	Boven	zijn	ook	kookspullen
•	Ik	had	gekleid	en	handen	gewassen
•	Mijn	zusje	kwam	met	mij	met	de	blok-

ken spelen
•	De	juf	heet	Wilma
•	Ik	had	prinsessenschoenen	aan
•	Het	was	leuk,	ik	heb	met	mijn	broertje	

met de blokken gespeeld, ze hebben 
ook een kiepwagen

•	Ik	heb	met	mijn	 zusje	met	de	kralen-
plank en puzzels gespeeld

•	Ik	heb	met	een	 jongetje	gespeeld	en	
was gevallen

•	Het	 was	 héééél	 leuk	 op	 de	 basis-
school!!!!!

Kortom weer een hele leuke manier om 
spelenderwijs kennis te maken met de 
kleuterklas op de basisschool.

Snoeien in de Coevering
Het is veel mensen opgevallen. Er is zeer 
stevig gesnoeid tussen de Coevering en 
de A67. Hele bomen zijn verdwenen. 
Prachtige Prunussen en krenteboompjes 
zijn tot de grond toe afgezaagd. Op an-
dere plaatsen is het groen veranderd in 
een parkachtige omgeving. Deze werk-
zaamheden waren niet aangekondigd. 

Volgens de gemeente, omdat het hier 
gaat om regulier snoeiwerk, uitgevoerd 
door de gemeente zelf. Het snoeiwerk 
was aangezet door o.a. klachten van 
veewagens richting manege. Maar het 
snoeiwerk ging veel verder, omdat er 
maar	één	keer	in	de	5	á	6	jaar	gesnoeid	
wordt waar dit vroeger jaarlijks wordt 
gedaan. Dit vanwege bezuinigingen.

Even terug in de tijd
In 1999 bracht Woonbedrijf een boek-
werk “Coevering zichtbaar maken” uit. 
In dit boek werd een visie gepresen-
teerd die het vele groen in de Coevering 
moest omvormen tot een meer parkach-
tig groen. Meer transparantie, meer so-
ciale controle. In het boekwerk stonden 
foto’s van o.a. het Grote Bos en de Goor-
straat. Deze straten liepen door groene 
tunnels. Dat moest anders. 

Terug naar nu
Ruim 12 jaar verder is er veel veranderd 
in de Coevering. Kijk maar eens bij het 
Grote Bos en de Goorstraat. De groene 
tunnels zijn weg. Een parkachtig land-
schap is aangelegd. Aan de zuidkant van 
de Coevering was nog veel groen. Zo 
was het Eikenlaantje in de zomer bijna 
niet te zien vanaf de Bosrand. Maar dat 
zal komende zomer anders zijn. Per mail 
bereikte ons een reactie van een wijkbe-
woner: 

“Voor mijn gevoel een complete kaal-
slag. Onze bosjes zijn geen bosjes meer, 
maar hier en daar nog een boom. Heer-
lijk parkachtig en schoon en netjes, zo-
dat er voor onze fauna niet veel te be-
leven is. Het blijkt het beleid te zijn van 
de gemeente: Coevering zichtbaar! De 
werkwijze wijkt inderdaad niet af van el-
ders in de gemeente. Alle asfalt en beton 
zichtbaar! Als we nog lang genoeg leven 
zijn deze bomen, als ze nog uitschieten, 
weer van een redelijk formaat.”

Het grondig snoeien van het groen heeft 
een negatief effect op vogels, vlinders 
en insecten. Die hebben minder plaats 
om te leven. Dit omdat ook veel mensen 
hun tuinen verharden. Volgens de ge-
meente zouden de bewoners meer vei-
ligheid in de wijk willen. Daarom moet 
het groen verder teruggedrongen wor-
den, moet alles opener worden. Is dat 
zo? Het IVN wil juist een betere natuur-
verbinding binnen de wijken. En daar-
voor is een stevige snoeibeurt per 5 jaar 
niet de beste oplossing. 

En er zijn ook wijkbewoners die juist het 
vele groen kunnen waarderen en zich 
niet onveilig voelen. Aan de andere kant 
probeert de gemeente de biodiversiteit 
te bevorderen, maar dat is op deze ma-
nier van snoeien lijkt dat weggegooid 
geld.

Maar klagen als het leed al geschied is… 
Waarom niet vooraf overleg met de wijk. 
Jammer genoeg moeten we dat eigen-
lijk te vaak richting gemeente ventileren.

Rob Biesters

Rob Gelsing

W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88
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Argos de Coevering 
WC coevering 1, 5665 GA Geldrop
www.argosoil.nl

ECHT VOORDELIG 
TANKEN 
IN GELDROP:
10 CENT KORTING 
OP BENZINES!

VANAF 4 MEI IS BP DE COEVERING 
ARGOS DE COEVERING.
GELEGEN NAAST WINKELCENTRUM 
COEVERING IN GELDROP.

MET ARGOS DE COEVERING HOUDT 
U DEZELFDE KWALITEIT, TEGEN EEN 
MESSCHERPE PRIJS!

Geldrop Schoon
Wie kent ze niet, die mannen die regel-
matig het zwerfvuil in uw omgeving op-
ruimen. Onder aanvoering van Bert van 
Leijsen van Geldrop Schoon gaat een 
20-tal vrijwilligers, gewapend met grij-
per en vuilniszak, periodiek aan de slag 
om het zwerfvuil langs de doorgaande 
wegen in Geldrop en Mierlo te verzame-
len. In 2006 was het resultaat over de 
gehele gemeente 1082 zakken zwerf-
afval. In 2007 groeide het aantal opge-
haalde zakken naar 1562. In 2008 stond 
aan het einde van het jaar de teller op 
1820, in 2009 werden er 2139 opge-

haald en in het topjaar 2010 zelfs 2158 
zakken. Het mag duidelijk zijn. De werk-
groep Geldrop Schoon, onderdeel van 
IVN Geldrop is hard nodig. Om de jeugd 
hierbij te betrekken is er ook zwerfvuil 
opgehaald door het Jeugd-IVN en door 
de scholieren van het Strabrecht College.

Dat er elk jaar meer zakken zwerfvuil 
worden opgehaald kan betekenen dat 
Geldrop Schoon steeds actiever wordt, 
maar ook dat we steeds meer zwerfvuil 
op straat laten belanden. Misschien met 
het achterliggende idee dat het toch 

wel opgeruimd wordt. Als we met z’n al-
len een beetje opletten, hoeft er geen 
zwerfafval worden opgeruimd. Het zou 
eigenlijk elk jaar bij iedereen op het lijstje 
goede voornemens moeten staan.

Elke maand kunt u in het wijkblad lezen 
hoeveel zakken zwerfafval er in de Coe-
vering worden opgehaald. Als u weet 
hoeveel zwerfafval er in een zak past, 
dan weet u ook wat er elke maand weer 
bij elkaar wordt verzameld door Geldrop 
Schoon, waarvoor hulde.

Je kunt pech hebben
In het wijkblad van januari stond een ar-
tikel over weerstation Geldrop. Dit weer-
station is opgezet door Paul Vermeulen. 
Alle gegevens van dit weerstation zijn 
te bekijken via www.weergeldrop.nl. 
Ook op onze site staat een weerover-
zicht en een link naar deze leuke site.

We vroegen Paul of hij veel reacties 
had gehad op het artikel in het Wijk-

blad. Nee, alleen een reactie van de ge-
meente. Het aantal hits op de site was 
niet toegenomen. En wat was de reactie 
van de gemeente wilden we natuurlijk 
weten? “ik moest het logo van de site 
veranderen want het maakte inbreuk 
op auteursrechten”. Om het een echt 
Geldrops tintje te geven had Paul het 
blauwe gemeentelijke boompje in zijn 
logo verwerkt. En dat mag niet, ook als 

je niet commercieel bezig bent. Intussen 
heeft Paul een nieuw logo gemaakt zon-
der een verwijzing naar Geldrop-Mierlo.
Je kunt dus soms pech hebben met een 
artikel in het Wijkblad.

Naschrift redactie: we hebben de ge-
meente gevraagd om een reactie, maar 
tot op heden wachten we daar nog op.
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Dreef  agenda en info
Maandag 
Koffietafel    Zaal  10.00 - 11.00 
Kaarten maken     Hobby  09.30 - 12.30 
Keramiek    Hobby  14.00 - 16.00 
Fotoclub (3de maandag van de maand)  Fun  19.30 - 22.00 
Combonation (voor 6+, 8+, 15+ en 20+)  Zaal  16.00 - 21.00 

Dinsdag 
Bridgen (van 1 oktober t/m 1 april)   Zaal  09.30 - 12.30 
Koffietafel (vanaf 1 oktober in de fun)  Zaal  10.00 - 11.00 
Kienen 40+     Zaal  14.00 - 16.00 
Country - beginners    Zaal  18.30 - 20.00 
Country      Zaal  20.00 - 22.30 
Schaken      Fun  18.45 - 20.00 
Fotoclub (1ste dinsdag van de maand)  Fun  20.00 

Woensdag
Koffietafel     Zaal  10.00 - 11.00 
Koersbal     Zaal  09.30 - 11.30 
Breien      Fun  09.30 - 11.30 
Knutsel - jeugd     Hobby  14.00 - 16.00 
Country      Zaal  14.00 - 16.00 
Femmes vocales (Koor)    Fun  19.30 - 22.00 
Boogie Woogie dansles - beginners,  Zaal  19.00 - 22.00
gevorderden en slow boogie 

Donderdag 
Naailes       09.30 - 12.30
Koffietafel     Zaal  10.00 - 11.00 
Ph. Bridgen     Zaal  13.30 - 16.30 
Keramiek     Hobby  14.00 - 16.00 
Kienen v.o.b.     Zaal  20.00 - 23.00 

Vrijdag 
Koffietafel     Zaal  10.00 - 11.00 
Darten      Zaal  20.00 
Jeugddisco (2de vrijdag van de maand)  Fun  19.00 - 21.00 
Filmavond (laatste vrijdag van de maand)  Fun  19.00 - 21.00 
Meidengroep (1ste vrijdag van de maand)  Fun  19.00 - 22.30 

Zaterdag 
Rommelmarkt (3de zaterdag van de maand)  Zaal  09.00 - 12.00 
Gehandicaptendisco (even weken)  Fun  19.00 - 21.30 

Zondag 
Klassiek (3de zondag van de maand)   14.00 - 16.30 

Losse activiteiten 
Jeugddisco (van september t/m april)  Zaal  18.30 - 20.30 
Filmavonden (van september t/m april)  19.00 - 20.30
Workshop Country (normaal gesproken op een zaterdag) 
Gehandicaptenplaybackshow (normaal gesproken op een zaterdag) 
Country cd-avond (normaal gesproken op een zaterdag) 
Haïti-markt (altijd op een zondag) 
Seniorenkapel (altijd op een zondag) 
’t Is vur niks-loop (laatste zondag in november) 
Jeugdschaaktoernooi (1 à 2 keer per jaar op zondagmiddag)

Die mooie Dreef
Er is veel te beleven in De Dreef, het 
bruist er van de activiteiten. Maar soms 
heb je van die pareltjes die er echt uit-
springen. Zo’n pareltje kwam langs op 
20 februari met Joy in Music. Een mu-
zikale avond die klonk als een klok. Met 
het Geldropse koor Joyim, het Mierlose 
koor Ankoor, het carnavaleske Spoit El-
luf en Big Band Geldrop werd er een 
interessante muzikale mix neergezet. De 
Dreef was lekker vol en de mensen ge-
noten. Ook bezoekers die niet zo vaak 
in De Dreef komen waren enthousiast 
over de ruimte en de sfeer. Er is binnen 
Geldrop geen gezelligere zaal was de al-
gemene conclusie. 

Erg leuk was het optreden van Spoit El-
luf. Die mogen meer langskomen. We 
willen met u graag de volgende mop 
van Spoit Elluf delen, die past zonder 
problemen in onze moppentrommel. 
Wel kunnen we het helaas niet zo “plat” 
weergeven als het Helmondse trio.

Rode muts
Ik reed met mijn auto langs het Hel-
mondse kanaal. Uit het water stak een 
rood puntje. Ik trapte op de rem en par-
keerde mijn wagen in de berm. Dat rode 
puntje bleek een muts te zijn. Toen ik die 
uit het water trok, zei de kabouter die 
eronder zat: “Dank je wel, ik begon het 
langzaam een beetje benauwd te krij-
gen. Mens, ik wil je bedanken voor mijn 
redding. Je mag 1 wens doen.

”Na even nadenken had ik mijn wens 
klaar: “Ik zou graag een keertje naar 
de USA willen, maar ik durf niet te vlie-
gen, en voor zwemmen is het te ver, ik 
wil graag een brug van het balkon van 
mijn appartement naar de kust van New 
York”. De kabouter keek bedenkelijk en 
vroeg: “Heb je niet iets eenvoudigers?” 
Tja, na even nagedacht te hebben had 
ik een reserve wens: “Ik wil graag dat 
mijn schoonmoeder aardig tegen me is, 
dat ze er minder lelijk uitziet en dat ze 
minder vaak op bezoek komt.” Zegt die 
kabouter: “Zeg die brug, moeten daar 
lantaarnpalen op?”
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Binnen de Coevering wordt de honden-
overlast verschillend ervaren. Waar rond 
de scholen veel problemen met honden-
poep zijn ervaren de laatste jaren, waren 
er weinig klachten rond het speelveld 
aan de Bosrand. Rond de scholen zijn nu 
hekken geplaatst om het hondenbezit-
ters onmogelijk te maken om hun hond 
hier uit te laten. Met hetzelfde idee zijn 
ook de maatregelen rond het speelveld 
aan de Bosrand door de gemeente ge-
plaatst. Maar waar op veel plaatsen de 
bewoners positief reageerden, was dat 
niet het geval aan de Bosrand. Daarom 
is besloten tot een enquête om de me-
ning van de bewoners te peilen. 
Ongeveer 1/3 van de bewoners heeft de 
enquête ingevuld. Vanuit de Heidezoom 
kwamen weinig reacties. Deze bewoners 
wonen iets verder van het speelveld aan 
de Bosrand af. Vanuit de Bosrand kwa-
men veel reacties. Op de vraag of men 
last had van hondenpoep op het speel-
veld werd doorgaans negatief geant-
woord. Een aantal mensen had enkele 
keren een hondendrol op het veld zien 
liggen of had last van hondenpoep in de 
straten. Ook ergerden sommige mensen 
aan honden op het speelveld. Er werd 
gesteld dat de hondenbezitters zich aan 
de regels moesten houden. Maar in het 
algemeen kan gesteld worden dat er 
geen groot hondenprobleem rond het 
veld aan de Bosrand is. 
Op de vraag of het hek rond de speeltoe-
stellen functioneel is, zijn de meningen 
precies verdeeld. De mensen, die hierop 
ja zeggen, geven aan dat honden ge-
weerd moeten worden bij de speeltoe-
stellen. De tegenstemmers geven aan 
dat er geen probleem is en dat het hek-
werk eigenlijk niet past in deze mooie 
natuurlijke omgeving. Een enkeling gaat 
nog verder en geeft aan dat ook de 
speeltoestellen niet passen. Op de vraag 
of dit hekwerk zou moeten worden ver-
wijderd, geeft een kleine meerderheid 
aan dat niet nodig is. Bij een aantal re-
acties werd vermeld, dat het hek er nu 
toch staat en dat verwijdering nog meer 
kapitaalvernietiging is. Als de enquête 
vóór de plaatsing zou zijn gehouden, 

zou een meerderheid gekozen hebben 
om geen hekwerk om de speeltoestellen 
te laten plaatsen.
Over het lage hekwerk, dat intussen ver-
wijderd is, zijn de meningen duidelijk. 
Op een enkeling na vindt niemand dit 
soort hekwerk functioneel. Mensen, die 
zich storen aan de honden die uitgela-
ten worden op het veld, geven aan dat 
er eigenlijk een hoger hekwerk nodig 
zou moeten zijn. Veel bewoners hebben 
aangegeven dat ze een dergelijk hek-
werk eigenlijk geldverspilling vinden. 

Legale doorgangen
Als laatste werd gevraagd of er legale 
doorgangen over het veld moeten ko-
men voor hondenbezitters. Ook hier 
stemde het grootste deel van de bewo-
ners positief op. De tegenstemmers haal-
den aan dat de hondenbezitters kunnen 
omlopen om bij het achterliggende bos-
gebied te komen. Het grote speelveld 
is inderdaad een groot veld. Eigenlijk 
is er voldoende plaats voor spelen en 
voor een oversteek voor hondenbezit-
ters naar het achterliggend bosgebied. 
Als er omgelopen moet worden, zullen 
veel hondenbezitters voor de makkelijk-
ste weg gaan en de hond op het veld 
uitlaten. Als makkelijk kan worden over-
gestoken, zullen veel hondenbezitters 
het veld oversteken en de hond in het 
achterliggende gebied uitlaten.

Belangenvereniging Coevering 50 gaat 
met de gemeente in gesprek om deze 
enquête te bespreken.

Enquête hondenmaatregelen Bosrand
In het vorige wijkblad heeft u kunnen lezen over de problemen met de in-
voering van nieuwe hondenmaatregelen op het grote veld aan de Bosrand. 
Er was veel commotie over de plaatsing van hekwerk rond de speeltoestellen 
en langs het Eikenlaantje. Om de meningen binnen de wijk te peilen heeft 
belangenvereniging Coevering 50 een enquête binnen de Bosrand, Macken-
ziestraat en Heidezoom uitgezet. In deze enquête is gevraagd hoe de bewo-
ners tegen de nieuwe maatregelen aan kijken.

Onderweg 
Naar Rondje 
Someren
In het LOGO-wandeljaar gaat LOGO 
vanaf april 2011 beginnen met de spe-
ciale wandeltrainingen ‘Onderweg Naar 
Rondje Someren, kortweg ONRS. Rondje 
Someren wordt gehouden op zondag 
3 juli 2011. Zij is 40 km lang en vormt 
daarmee een wandeluitdaging die 
vraagt om een goede voorbereiding.

Daarom start LOGO in navolging van 
ONME (Onderweg naar Marathon Eind-
hoven) met ONRS (Onderweg naar 
Rondje Someren). Een afgestemd trai-
nings- en begeleidingsprogramma van 
3 maanden moet ervoor zorgen dat de 
deelnemers dit rondje op een gezonde 
manier kunnen uitlopen en er natuurlijk 
veel plezier aan beleven. Iedereen die 
deze wandeling wil gaan doen, nodigen 
we uit om op dinsdag- en donderdag-
avond onze wandeltrainingen te volgen. 

We starten op zondag 3 april bij onze 
accommodatie, gelegen bij zwembad 
de Smelen, Zwembadweg in Geldrop. 
De start is om 9.00 uur en begint met 
een kennismakingstraining. Daarnaast 
zijn er twee testlopen, op een zondag in 
mei en op een zondag in juni, ook om 
9.00 uur.

U kunt zich nu inschrijven voor dit pro-
gramma. Dit kan via www.logogeldrop.
nl. Voor LOGO-leden is deelname gratis, 
niet LOGO-leden betalen € 20,00. Deel-
nemers aan de training moeten zelf in-
schrijven voor Rondje Someren. Rondje 
Someren is een sfeervol, geweldig eve-
nement; doe mee en nodig je vrienden 
en vriendinnen uit om ook mee te wan-
delen, met of zonder stokken. 



           terugkijken op de Dreefse Pleinkijkers
Een heerlijke carnaval met de Dreefse Pleinkijkers. Een grote groep vrijwilligers is 
dagen druk geweest om het voor iedereen een mooi feest te maken. En geslaagd 
mag het genoemd worden. U kunt meer informatie over het afgelopen carnaval lezen 
op onze carnavalswebsite. Deze kunt u vinden via www.wijkbladcoevering.dse.nl.

Opvallend dit jaar waren de bijzonder fraaie versieringen. De Dreef was 
omgetoverd tot een middeleeuws Dreefs Plein. De complimenten aan de 
bouwploeg die vele woensdagavonden gewerkt heeft aan deze versieringen.

Ook deze Carnaval zorgde de Boogie Academy voor 
een gezellige zaterdagvond. Even anders dan de 
gemiddelde carnavalsvierder gewend is, maar zeker 
niet minder leuk.

De Lappegatse optocht was veel minder dan de voorgaande 
jaren. Onderweg werd er door sommigen al schande van 
gesproken. De complimenten voor het team van De Dreefse 
Pleinkijkers. Hun prachtige loopgroep won de eerste prijs. 
En de Braoksese Zotten wonnen de eerste prijs voor de 
wagen. Dubbel feest.

Altijd druk 
bezocht: het 
carnavalsontbijt en 
de kindermiddagen.

Carnaval met de Doorzetters. Altijd een groot feest. 
Ook deze carnaval werd er gefeest door Prins Fauna 
WP dun Twidde , zijn adjudant Anton Bos en de 
Braokese Zotten.



           terugkijken op de Dreefse Pleinkijkers
Een heerlijke carnaval met de Dreefse Pleinkijkers. Een grote groep vrijwilligers is 
dagen druk geweest om het voor iedereen een mooi feest te maken. En geslaagd 
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Opvallend dit jaar waren de bijzonder fraaie versieringen. De Dreef was 
omgetoverd tot een middeleeuws Dreefs Plein. De complimenten aan de 
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Carnaval met de Doorzetters. Altijd een groot feest. 
Ook deze carnaval werd er gefeest door Prins Fauna 
WP dun Twidde , zijn adjudant Anton Bos en de 
Braokese Zotten.

En de winnaars zijn van links naar rechts: Bas (3e 
prijs), Michella & Anna (1e prijs) en Bo (2e prijs).

Voor het eerst in het bestaan van wijkcentrum 
De Dreef, en waarschijnlijk voor Geldrop, is een 
jong boerenstel in het onecht getrouwd. Bas en 
Michella hadden de dag van hun leven.
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Te lefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administraties en aangiftes voor:
bedrijven en particulieren

Informatie: bel of mail naar info@vdmeeren.nl

www.vdmeeren.nl

“Luistert naar bewoners met eigen ideeën
uit wijken in beide kernen”

Bezoek onze website: www.d66geldrop-mierlo.nl

Hebt u vragen of suggesties:
neem dan gerust contact op met een van onze fractieleden.

Fractie:
Wil Maasakkers
Jan Beens
René van Eck
Basil Cuppen

040-2857722
040-2852835
040-2850722
0492-780915

w.maasakkers@geldrop-mierlo.nl
j.beens@geldrop-mierlo.nl
rjhvaneck@geldrop-mierlo.nl
b.cuppen@geldrop-mierlo.nl

Afdeling
Geldrop-Mierlo

Bedankje
 
Op 25 januari jl. kwam ik thuis met de 
boodschappen van de Jumbo. Ik wilde 
mijn handtas uit de fietstas pakken, he-
laas geen tas. Natuurlijk ben ik meteen 
teruggefietst, maar helaas geen hand-
tas. Bij de Jumbo hebben ze voor mij 
gebeld naar de politie, de sleutelservice, 
want de huissleutels zaten erin, agenda, 
pasjes, geld. Knap vervelend als je de te-
lefoonkosten niet kunt betalen.
Helemaal beteuterd ben ik naar huis ge-
fietst.

Op de voordeur zat een briefje: “Uw tas 
is gevonden.” Daarbij stond een naam 
en adres. In alle staten van blijdschap 
ben ik naar deze mensen gefietst. Deze 
goudeerlijke mensen boden me ook nog 
eens “voor de schrik” een kopje soep 
aan. 

Beste mensen, heel veel dank voor uw 
eerlijkheid!

Gonnie Mertens

Feestmiddag voor iedereen 
Op 20 maart, van 13  tot 17 uur, viert 
IVN Geldrop feest in de kasteeltuin met 
live muziek en diverse activiteiten voor 
kinderen en volwassenen. Om 13 uur 
begint de muziek, om 13.30 uur vindt 
in natuurinformatiecentrum “De Paarde-
stal” de opening plaats van de nieuwe 
expositie “Poep en zo”, die tot december 
alle zondagen te bezichtigen is. 

Vanaf 14 uur vinden gelijktijdig een 
aantal activiteiten plaats waaronder de 
uitslag van de fotowedstrijd met prijs-
uitreiking, goochelen, Brabantse liedjes 
(live), bomenwandelingen en een de-
monstratie boomklimmen. Om 16.30 
uur sluit muziekensemble Quadruplum 
de feestdag af met een vogelconcert in 
de trouwzaal van het kasteel. 

Ontstaan
IVN Vereniging voor Natuur- en milieu-
educatie is (landelijk) ontstaan in mei 
1960. Bij de oprichting stond IVN voor 
‘Instituut Voor Natuurbeschermingsedu-
catie’ maar in de loop der jaren vond 
een ontwikkeling plaats van natuurbe-
scherming naar natuur- en milieueduca-
tie, waardoor meer draagvlak ontstond.

Rond 1970 waren het maatschappelijk 
bewustzijn en activisme zo gegroeid dat 
veel ideële organisaties en stichtingen 
hun oorsprong vinden in die tijd. Ook in 
Geldrop broeide er wat. Een toenemend 
aantal natuurliefhebbers vond dat wij 
allen de verantwoordelijkheid dragen 
voor het leven op onze planeet, en dat 
dit besef breder zou moeten postvatten. 
Om ons natuurlijk leefmilieu te bescher-
men	 zouden	 méér	 mensen	 de	 schoon-
heid van de natuur moeten (in)zien. 

De koppen werden bij elkaar gestoken 
en besloten werd tot oprichting van een 
lokale IVN-afdeling. Op 29 maart 1971 
werd in Hotel De Gouden Leeuw de op-
richting van IVN Geldrop een feit. 

Gestart werd met ruim 80 leden en dat 
aantal breidde zich gestaag uit. Als eer-
ste activiteiten stonden drie informatieve 
wandelingen op Geldrops grondgebied 
en een opruimingsactie op het program-
ma. 

Op 20 maart, veertig jaar later, staat IVN 
Geldrop hierbij stil met een feestelijk pro-

gramma. ’s Morgens huldigt burgemees-
ter Rianne Donders-de Leest de 40-jarige 
jubilarissen tijdens een besloten bijeen-
komst in Kasteel Geldrop. Onder hen is 
één	van	de	bestuursleden	uit	1971,	me-
vrouw Gerda Birza, die nog altijd actief is 
als lid van de tentoonstellingswerkgroep 
en als gids bij excursies. ‘s Middags zijn 
de feestelijkheden in de kasteeltuin vanaf 
13 uur voor iedereen gratis toegankelijk.

Doelstelling en activiteiten IVN 
IVN draagt bij aan een duurzame samen-
leving door mensen te betrekken bij na-
tuur, milieu en landschap. Dat gebeurt 
met onder meer excursies, lezingen/
presentaties, cursussen en tentoonstel-
lingen. Daarnaast wordt samengewerkt 
met (groene) partners, onderwijs en 
overheden. 

Belangstellenden zijn van harte uitge-
nodigd. Voor meer informatie kijkt u op  
www.ivn.nl/geldrop.

40-jarig jubileum IVN Geldrop
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cda.geldrop-mierlo@live.nl
www.cdageldrop-mierlo.nl

voorzitter: Joke Wagter  (040 - 285 39 32)
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Mag ik even wat aan u kwijt?
Nee, ik kan u niet vertellen dat ik begin 
maart aan de polonaise heb meege-
daan. Hoewel ik doorgaans gek als een 
deur ben en een heel het jaar met een 
masker oploop waarvan je de koude 
kriebels krijgt, is het carnaval aan mij 
voorbijgegaan. Waarom mensen zich elk 
jaar gedurende deze tijd te buiten gaan 
aan buitennissig gedrag zal voor voor 
mij altijd een raadsel blijven. Tijdens car-
naval is absurd gedrag normaal, maar 
buiten deze tijd ben je een idioot. Sta je 
in de drukte iemand op z’n teen of loop 
je per ongeluk tegen iemand aan, is dat 
niet erg.  Doe je dat echter in ‘normale’ 
omstandigheden kun je een knal tegen 
je kanis verwachten of word je voor 
blinde vink uitgemaakt. Carnaval zal ik 
kortom nooit begrijpen. Maar ieder z’n 
ding natuurlijk. 

Zo heb ik ook nooit begrepen waarom 
mensen golf leuk vinden. Een balle-
tje honderd meter ver weg slaan in de 
hoop dat die zo dicht mogelijk bij een 
hole komt. Kun je eerst een eind lopen 
om vervolgens te constateren dat je bal-
letje in ondoordringbaar struikgewas ligt 

of in een grote zandbak. Alsof ze zo’n 
bak daar voor de kroost van die golfers 
hebben gemaakt. Bij golf heb je ook al-
tijd een handicap. Moet je daar dan golf 
voor spelen vraag ik me af.  Bij nader 
inzien zou dat best eens kunnen. Er zijn 
namelijk mensen die dat voor een ‘living’ 
doen. Tiger Woods zag van dat golfen 
blijkbaar wat te veel holes en reed in z’n 
huwelijksleven misschien daarom wel 
een scheve schaats. Maar ach, ook gol-
fers zijn toch mensen nietwaar? 

Toch heb ik bij sommige mensen zo m’n 
twijfels. De mens-inhoud is bij ieder per-
soon niet altijd even hoog.  Rijd je op 
een rotonde waarop je voorrang hebt, 
moet je verrekte rap zijn, anders zijn ze 
in staat je tussen zes plankjes te rijden of 
als je geluk hebt volgt er nog een trans-
port naar een ziekenhuisbed. Ik vraag 
me dan af hoe die gasten aan hun rijbe-
wijs gekomen zijn. Zeker niet verdiend 
door hun rijvaardigheid. Op de rotondes 
in het centrum bij de kerk en op die van 
het Emopad ben je vogelvrij verklaard, 
maar helaas heb ik dan als fietser gelijk 
een vogel geen vleugels om niet in de 

kreukels te kunnen worden gereden. 
De vraag rijst dan of al die rotondes die 
overal als paddestoelen uit de grond zijn 
verrezen, echt wel zoveel veiliger zijn. 
Laten we hier nog maar eens een onder-
zoek tegen aan gooien, want dat kun-
nen we wel goed in Nederland.

Dat een mens ook echt maar een mens 
lijkt, willen al die programma’s ons wijs-
maken. Mensen lijken dan net hulpeloze 
wezens, wat in zestig minuten breed 
wordt uitgemeten minus uiteraard, die 
irritante reclameblokken tussendoor. Zo 
word je aan een gezin voorgesteld dat 
een schuld heeft van duizenden euro’s. 
Het arme gezin slaagt er maar niet in om 
hier wat aan te doen. Een inventarisa-
tie leert onder meer dat de mannelijke 
leden ieder een seizoenskaart van hun 
favoriete voetbalclub hebben. Hiernaast 
rijden ze een dikke auto, waarvan ze 
geen enkel besef hebben van de maand-
lasten. Daar het gezin van kamperen 
houdt, staat er naast hun auto een ruim-
bemeten caravan. Elke maand komt het 
gezin meer dan vierhonderd euro te kort 
daar de pinkaart tig-malen in de gleuf 
wordt gestopt. Ten einde raad wordt het 
programma aangeschreven om hiervoor 
ten aanschouwe van heel Nederland 
een oplossing te vinden. Hoe kan men 
toch uit deze problemen komen? Eens 
te meer blijkt dat het gezin zo gewend 
is aan haar huidige levensstandaard dat 
het boerenverstand niet meer aanwezig 
blijkt te zijn.  Moet ik dan als kijker me-
delijden krijgen of wat is de bedoeling?

Medelijden krijg ik wel met werkelijke 
problemen. Ouders en leerlingen die 
met de gevolgen van de grove bezui-
nigingen in het passend onderwijs van 
doen krijgen. Financieel beperkte ouders 
die een andere school voor hun toch al 
extra hulpbehoevend kind moeten zoe-
ken. Kinderen die in (nog) grotere klas-
sen zullen komen en aldus nog minder 
aandacht krijgen. Ambulante hulp die 
weg zal worden bezuinigd. Waar is het 
menselijk gezicht van de politiek geble-
ven?  Deze regering lijkt die onzichtbaar 
te hebben gemaakt. In haar dadendrang 
heeft ze schijnbaar het masker van em-
pathisch onvermogen opgezet...

Peter Coolen
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Groeten uit Geldrop
Heisessie met de wethouder van toerisme 

Terwijl de burgemeester zich voorbereid-
de op de sleuteloverdracht aan Prins Car-
naval, had de raad weer een heisessie. 
De Mierlose kers, de Geldropse koek, het 
Weverijmuseum: ze waren verbonden 
door de heide. Naast het Kasteelpark, 
maar dan achter de Coevering, kon de 
gemeente een pretpark realiseren door 
de hei thematisch uit te melken. Geldrop 
kon gaan bloeien als de Keukenhof, met 
alle zondagen geopende winkels en rin-
kelende kassa’s. Iedereen blij dankzij de 
hei!

Bij wethouder Hoekvrouw zat de stem-
ming er al helemaal in, wat zich uitte in 
het volborstig zingen van haar lijflied: 
“En van je heila hola houd er de hei maar 
in!” Als het aan haar lag zou de heide 
het icoon van de gemeente worden en 
zwermen toeristen aantrekken. Dat was 
om	meer	dan	één	reden	gunstig.	Met	de	
bijen ging het de laatste jaren slecht. De 
honingproductie werd erdoor bedreigd 
en dus ook de Pijnenburcht koek, die 
honing als bindmiddel had. Zwermden 
dagjesmensen uit over de heide, dan 
zouden zij de planten bestuiven. Zo zou-
den honing en koek veilig gesteld zijn, 
en daarmee de werkgelegenheid. 

Er was nog wel een klein probleempje: 
de hei werd bedreigd. Het volk had bij 
de laatste verkiezingen massaal gekozen 
voor de partijen met twee V’s in de naam, 
en die scheurden met 130 km per uur 

door de natuur, ofwel: ze zagen er niks 
(in). Ook de gekelderde christelijke par-
tij, die ten onrechte de kleur groen voer-
de, was meer voor snelwegen dan voor 
bospaden. Staatssecretaris Henk Chloor 
had niet alleen de ecologische verbin-
dingszones achteloos opzij geschoven 
maar bovendien Staatsbosbeheer met 
50% gekort. De hei kon dientengevolge 
voortaan onvoldoende onderhouden 
worden. Een deel van de paden zou 
het predikaat ‘onveilig’ krijgen, afsluiting 
dreigde. De schaapsherder zou dra sa-
laris moet inleveren, wat betekende dat 
de wandelende wolleveranciers van het 
Weverijmuseum part time zouden gaan 
grazen. Hierdoor zou de hei verder ver-
grassen. En waren er nog penningen 
om te plaggen? Ook dat was nodig om 
de heide te behouden. 

De hei als verbindend element, zo had 
een te duur adviesbureau het bedacht, 
maar het kabinet dacht bij verbindingen 
aan asfalt. Wethouder Hoekvrouw zong 
haar lijflied een toontje lager. Ze had 
zich zo verheugd op haar nieuwe rol 
als heidekoningin maar het zoemde en 
gonsde in haar hoofd dat ze het niet ver-
der zou schoppen dan werkbij. Ze moest 
op zoek naar een alternatief. 

De heidebrand in 2010 had ramptoeris-
ten getrokken maar het was een tijde-
lijke toestroom. Hoe vaak kon je het bos 
nog in de hens steken? Op een gegeven 

moment zou het op zijn. Haar wethou-
derlijke hersens kraakten. 

Als het geluk met de dommen was, dan 
was Hoekvrouw idioot want drie dagen 
later werd een nieuw idee haar zomaar 
in de schoot geworpen. De A67 was 
het toneel van aanrijdingen geworden. 
Maar liefst drie (drie!) vrachtwagens 
hadden daags na de verkiezingen een 
uitglijder gemaakt. Passerende automo-
bilisten veroorzaakten lange kijkersfiles. 
Door een gekantelde tankwagen was 
de weg glad geworden, wat tot nieuwe 
ongelukken kon leiden (‘en tot nieuwe 
kijkersfiles’, dacht de wethouder in mo-
gelijkheden). 

De ideeën lagen bij wijze van spreken op 
straat. Het rechtse kabinet had de BTW 
op theaterkaarten verhoogd en de sub-
sidie op culturele uitspattingen verlaagd. 
Steeds minder mensen konden zich een 
bezoek aan het theater veroorloven. En 
kijk nu eens wat Geldrop te bieden had: 
gratis toneel op de snelweg! Iedere week 
gebeurden er wel wat ongelukken. De 
hondenpoepzuigers konden een handje 
helpen door hun buit over de A67 te 
spuiten of smeren, (poep zat!). Als je met 
je hakken in de kak uitgleed, dan vast 
ook met je banden.

Ramptoerisme moest het dorp een nieu-
we status geven. Er konden kraampjes 
langs de weg gezet worden. Die konden 
Mierlose Kersen verkopen, heidehoning, 
peperkoek en damasten kleden uit het 
Weverijmuseum. Er kon een heidewijn-
tje en -biertje geschonken worden, alco-
holvrij natuurlijk. De raad zou een plan 
uit kunnen werken om de toeristen het 
dorp in te lokken, voor een hapje en 
drankje in de Kasteelboerderij, het res-
taurant van de locale koekfabriek of een 
concurrent op het Horecaplein. Een ar-
rangement konden ze aanbieden. Het 
was slechts een kwestie van uitwerken. 
Ze moesten er met de raad op 14 maart 
nog maar eens een heisessie aan beste-
den. 

Kletsbeth van de Heide



Geldropse student naar Kosovo!
Voor de opleiding podotherapie gaat de 
Geldropse student Bertrand van Dijk sa-
men met 3 studiegenoten naar Kosovo. 
Zij gaan zich voor hun afstudeerproject 
bezighouden met het voorlichten van 
diabetespatiënten, pedicures, verpleeg-
kundigen en huisartsen over diabetes en 
voetzorg. Dit omdat in Kosovo het aantal 
diabetespatiënten enorm hoog is, de di-
abeteskennis  is echter laag. En door de 
hoge werkeloosheid (± 80%) is er weinig 
geld voor voetzorg en preventie.

In Kosovo gaan zij ook diabetische voet-
wonden verzorgen in twee voetklinie-
ken. Deze voetklinieken zijn de enige 
mogelijkheid tot voetverzorging in heel 
Kosovo! 

Het onderhoud en de materialen voor 
deze klinieken worden bekostigd door 
de stichting Podiatria Kosovo. Deze stich-
ting is opgezet door onze afstudeerbe-
geleidster Margreet van Putten. Er is ech-
ter nooit voldoende geld om alle diabe-
tespatiënten met voetwonden in Kosovo 
met de juiste materialen te behandelen, 
daarom vragen wij uw hulp.

Door middel van een donatie kunt u veel 
betekenen voor de stichting en voor de 
diabetespatiënten. Het hoeven geen 
grote donaties te zijn, elke euro telt en 
we zijn met elke euro erg blij.

Ook nog even goed om te weten: 
De Stichting Podiatria Kosovo is door de 
Nederlandse belastingdienst erkend als 

een charitatieve stichting en daarmee 
vrijgesteld van belasting. 

Elke gedoneerde euro komt rechtstreeks 
ten goede aan het doel. Wij reizen dan 
ook op eigen kosten naar Kosovo, we 
declareren geen reiskosten of andere on-
kosten en de donaties zijn niet bedoeld 
als vergoeding voor onze inspanningen. 
 
Hartelijk bedankt voor het lezen van dit 
artikel en voor jullie donaties!

Voor meer informatie over de stich-
ting kunt u kijken op www.podokos.nl. 

Ook kunt u contact met ons opnemen 
via afstudeergroepkosovo@hotmail.com

U kunt uw donatie storten op:
Stichting Podiatria Kosovo
579534618 ABN/Amro te Eindhoven
Onder vermelding van: afstudeerproject 
2011
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Voor vers & variatie - 7 dagen per week

Snelle tafelbediening

Verse friet
Verantwoorde frituurolie
Uitgebreid assortiment belegde stokbroodjes
Smoske - naar Belgisch concept
Parkeren voor de deur
Verse jus d’orange
Nieuwe menukaart
Gewone frietzaak, maar dan anders

van links naar rechts Denise, Margje, Bertrand en Denise
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PRIMERA COEVERING IS DE GEMAKKELIJKE GEMAKSWINKEL 
IN GELDROP!

NAAST DE SIGARETTEN, TABAK EN SIGAREN HEBBEN WIJ 
OOK EEN GROOT ASSORTIMENT WENSKAARTEN, LECTUUR 
EN KANTOORARTIKELEN.

NATUURLIJK KUNT U BIJ ONS OOK TERECHT VOOR UW   
KANSSPELEN EN AL UW POSTZAKEN!

TOT ZIENS DUS BIJ: PRIMERA COEVERING  

Een paar weken na de ontmoeting in de 
Bieb zit het Wijkblad aan tafel bij Leo en 
zijn vrouw Marga. Twee prachtige foto-
boeken worden aangereikt en terwijl ik 
blader begint het verhaal al. Niet han-
dig, want de schrijfblok is zo niet onder 
handbereik. Als Leo begint te vertellen 
kun je maar beter schrijven, anders mis 
je de helft. Dus na even over koetjes en 
kalfjes gesproken te hebben, kan ik de 
fotoboeken aan de kant leggen en de 
schrijfblok pakken. Daarna komt een 
prachtig verhaal los. 

Leo vertelt dat hij al 12 jaar het plan 
heeft om vanuit de Coevering naar 
Rome te fietsen. Een mooie bestemming, 
voldoende variatie onderweg, interes-
sante landen. En de mogelijkheid om 
steden onderweg te bezoeken waar hij 
als reisleider altijd langsreed. Leo is van 

origine huisarts, is vrij vroeg met pen-
sioen gegaan en heeft vervolgens van 
alles en nog wat gedaan. Naast waar-
nemen voor andere huisartsen en een 
eigen praktijk voor keuringen, is hij ook 
jaren reisleider bij Oad geweest. Daarbij 
heeft hij vaak Italië aangedaan. Waar de 
bus vroeger langs al die mooie plaatsen 
reed, leek het hem een goed idee om 
eens ruim de tijd te nemen om alles on-
derweg te bekijken. 

Maar zoals bij veel mensen bleef het 
lange tijd een prachtig idee, waarvoor 
nooit tijd was. Leo had samen met zijn 
vrouw Marga al eens een fietstocht naar 
Luxemburg gemaakt en dat was zeer 
goed bevallen. Maar de agenda stond 
altijd vol. Tot begin 2010. Leo maakte 
met een grote streep 5 hele weken vrij. 
Later moest hij zijn fietstocht een paar 

Fietstocht naar Rome

Je hebt van die bezige bijen. Leo Schutter is zo’n bezige bij die je graag tegen 
het lijf loopt, want je kunt reuze gezellig met hem kletsen. Telkens weet hij je 
weer te verrassen, zoals laatst in de Geldropse Bieb. Daar vertelde Leo dat hij 
met de fiets naar Rome was gereden. Toen een paar dagen later een verslag 
per mail werd afgeleverd was een afspraak snel gemaakt. We wilden natuur-
lijk weten waarom iemand van Geldrop naar Rome fietst en dat gewoon voor 
zijn plezier.

weken naar achteren schuiven omdat 
zijn zoon een paar dagen in Rome wilde 
doorbrengen aan het einde van de fiets-
tocht. Dat bleek later een goede keuze 
te zijn omdat net de schoolvakanties in 
de zuidelijke landen achter de rug wa-
ren.

Nadat de kogel door de kerk was, moest 
er een nieuwe fiets komen en moest er 
getest worden met volle bepakking. Een 
testrit van Vlissingen naar Den Helder 
door de duinen liet zien dat alles prima 
in orde was. Een bezoekje aan de wan-
del- en fietsbeurs leerde veel over het 
inpakken van tassen en het meenemen 
van voedsel en andere spullen. Aan alles 
kun je horen dat over alles goed nage-
dacht was.

Als voorbereiding van deze tocht werd 
de route van Benjaminse (http://www.
cyclingeurope.nl/rome) gebruikt. Deze 
uitgever van onbegrensde fietstochten 
over een autoluwe route heeft een pri-
ma routebeschrijving die zo voor op de 
fiets kan. Samen met een kompas en een 
achteruitkijkspiegel kon Leo zijn weg 
van de Coevering naar Rome vinden. 
Onderweg werd zoveel mogelijk ge-
bruik gemaakt van goedkope overnach-
tingsadressen. Veelal reed Leo zo lang 
als hij er zin in had en daarna werd er 
gezocht naar een overnachting. Als het 
helemaal niet lukte, was er voor nood-
gevallen een klein tentje. Die kwam toch 
een keer van pas. 

Zijn vrouw Marga zag hem met een 
brok in de keel vertrekken. Daarna volg-
den 5 mooie weken met vele mooie en 
leuke verhalen. Leo heeft niet het hele 
stuk in zijn eentje hoeven fietsen. Marga 
heeft twee keer een week meegefietst. 
In Rome kwam ook zijn zoon erbij. Zo 
kon Marga de laatste week meefietsen 
en was er een auto om weer terug naar 
huis te rijden. Alles bij elkaar is er ruim 
2400 km op de fiets doorgebracht. Per 
dag werd gemiddeld 86 km gereden. 
In een eigen tempo, op z’n gemak. Al-
leen de tweede dag was moeilijk toen 
de eerste pittige hellingen op het pro-
gramma stonden, de rest van de route 
ging prima, rustig op het eigen tempo 
naar boven, niets forceren.

Verhalen over verschillende overnach-
tingen, over verschillende maaltijden 
onderweg, over regen en zon, over stei-
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Ook voor uw BBQ, gourmet, 

belegde broodjes, catering 

en Livar varkensvlees

MAURICE SEELEN
WC Coevering 12
5665 SC  Geldrop

040 - 286 28 20
www.seelen.keurslager.nl

le hellingen en pittige afdalingen, over 
een lekke band, en vooral over genie-
ten, genieten en nog eens genieten. De 
medeweggebruikers hadden veel res-
pect voor een lange afstandsfietser. De 
mensen onderweg waren vriendelijk en 
altijd bereid om te helpen. Het hele ver-
haal wordt onderstreept door een groot 
aantal prachtige foto’s samen gebonden 
in 2 fotoalbums. 

Ik vraag of er nog veel opvallende mo-
menten zijn geweest. Zonder proble-
men krijg ik verschillende hoogtepunten 
te horen. Eentje is wel heel speciaal. Leo 
laat een foto zien van een klein bospaad-
je waar hij overheen moest fietsen. Toen 
hij het bos uit reed, lag er voor hem een 
bataljon soldaten. Zwaar bewapend met 
raketwerpers en mitrailleurs. Sommigen 
lagen onder een camouflagenet. 

Doordat ze allemaal de andere kant 
heen keken, schrokken ze van Leo op de 
fiets. Omdat Leo redelijk in het Italiaans 
vooruit kon, is hij afgestapt om de heren 
te vertellen dat het niet verstandig was, 
wat ze aan het doen waren. Dekking in 
de rug is belangrijk. Even later was alle 
spanning weg en lag het hele bataljon 
krom van het lachen. 

Veranderd
Wat doet zo’n lange fietstocht met ie-
mand? Je moet niets meer, er is bijna 
geen nieuws onderweg, de wereld gaat 
vanzelf door terwijl je aan het fietsen 
bent. Je voelt je bevoorrecht en het is 
fysiek heerlijk. “Dat je dit nog gewoon 
kunt doen op je 62-ste”. Het is zo genie-
ten onderweg dat zelfs een regendag 
geen probleem is. “Het gaat niet over 
het DOEL maar over het ONDERWEG 
ZIJN, daar zou iedereen van kunnen 
genieten”. Onze Geldropse fietser pakt 
het kort, maar krachtig samen. Het heeft 
hem geleerd om zijn agenda iets leger 
te houden. 

Was dit een eenmalige lange afstands-
fietstocht? Nee, de volgende bestem-
ming ligt al klaar. Samen willen ze de 
Hanzestedenroute gaan rijden. Vanuit 
de Coevering naar Kopenhagen. De af-
stand is iets minder dan naar Rome en 
de route is vlakker. Dat gaan ze gezellig 
met z’n tweeën doen. Ergens zal weer 
een streep in de agenda worden gezet. 

Rob Biesters

Rijgedrag
Al een paar jaar is er een 30-km zone 
ingesteld in de wijk Coevering. Natuur-
lijk is het erg lastig om precies 30 km/
uur te rijden. Op bepaalde tijden van 
de dag merk je dat er sneller wordt ge-
reden dan toegestaan. Dit is met name  
‘s morgens rond de klok van 8 uur en  
‘s middags rond de klok van 17 uur het 
geval. En dan heb je nog van die men-
sen die ‘s avonds denken: “Ach, er is 
toch niemand op de weg.” Deze men-
sen maken er dan maar weer een race-
baan van.

Ook het afsnijden van bochten gaat ge-
paard met te snel rijden. Neem de hoek 
op de Bosrand richting tennispark/ma-
nege. Menigeen snijdt deze bocht af, 
waardoor bijna-aanrijdingen gebeuren. 
Als we iets rustiger rijden en rechts aan-
houden, dan kunnen we er makkelijk 
allemaal doorheen. De gemeente heeft 
heel mooi de bus op deze route voor-
rang gegeven. Maar dat neemt niet weg 
dat ook buschauffeurs rekening mogen 
houden met het overige verkeer. En de 
bussen moeten zich ook gewoon aan de 
snelheid houden, maar dat schijnt nog 
wel eens moeilijk te zijn.

Ook met het parkeren is het droevig ge-
steld. Schuin parkeren of buiten de vak-
ken, half op de stoep, het is soms echt 

een zooitje. Waar is dan het handha-
vingsteam? Goed deze mensen werken 
waarschijnlijk niet op vrijdag cq zater-
dag en de politie heeft hier geen tijd 
voor, dus we kunnen ons gang gaan. 
We mogen ons nog gelukkig prijzen dat 
er maar weinig ongelukken gebeuren 
op deze parkeerplaatsen.

Het Grote Bos, de nieuwe weg, nou 
soms denk ik wel eens dat ik in een acht-
baan zit. De nieuwe versmallingen zie je 
in het donker haast niet liggen kruispun-
ten zijn vrij donker, waardoor gevaar-
lijke situaties ontstaan. Ook hier snijden 
veel mensen de bochten af, regelmatig 
moet ik hiervoor in de remmen. Ook bij 
Berkenheuvel zag ik laatst iemand aan 
komen rijden vanaf het Strabrecht Col-
lege, die nam de heuvel langs de ver-
keerde kant om makkelijk naar binnen te 
kunnen rijden. Hoe gek moeten we het 
hebben. Nu denkt u natuurlijk: “Man, 
kijk naar je zelf.” Natuurlijk maak ik ook 
rijfouten en soms betrap ik mezelf er 
ook wel op dat ik denk: ”Oeps, dat ging 
maar net goed.” Ik rijd ook niet precies 
30 km per uur, maar probeer het wel.

Ik schrijf dit stuk echter, omdat ik denk 
dat we er eens bij stil moeten staan.

Cor van Dee

Tip ons
We zijn op zoek naar interessante 
mensen in de Coevering, mensen 
met een verhaal, met een leuke hob-
by. Kent u zo’n iemand? Geef ons 
dan even een tip via ons emailadres:  

redactie.wijkbladcoevering@dse.nl. 
We maken dan een afspraak voor een in-
terview	voor	één	van	de	komende	wijk-
bladen. 
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Email:        info@mcggeldrop.nl
Internet:   www.mcggeldrop.nl
Tel:             06-242 86 416

Angelo Damen
Jacob Roggeveenstraat 33
5665 VG Geldrop 

Maar mijn speciale aandacht ging na-
tuurlijk ook uit naar de 5 scholen, ik was 
heel benieuwd hoe het met ze ging. Ik 
had de scholen gevraagd of ze iets wil-
den maken om mee te geven en of de 
directeur een brief wilde schrijven voor 
de directeur daar. 

Bij 3 scholen gebeurde dat, maar basis-
scholen het Anker en de Bron hadden 
het	 té	 druk	 gehad	 om	 iets	 te	 maken.	
Daar ik niet graag met lege handen bij 
hen aankwam, ben ik zelf aan het knut-
selen gegaan en heb voor allebei de 
scholen een grote gekleurde plaat ge-
plastificeerd, met daarop een foto van 
de molen en het kasteel van Geldrop en 
een wereldbol met kinderen erom heen 
en daarop heb ik de groeten van de kin-
deren en leerkrachten van het Anker en 
de Bron gezet. Ook heb ik toen 2 boe-
ken gekocht met foto’s van Nederland 
met franse tekst, zodat de kinderen en 
leerkrachten konden zien hoe Neder-
land eruit ziet.

L’école	 primaire	 van	 Singa	 (het	 Anker)	
bezochten we op dinsdag 11 januari en 
ook Zijne Majesteit de Chef Jean Marie 
Ouédraogo	ging	met	ons	mee.	Hij	was	

Een reis om nooit te vergeten

Van 6 t/m 27 januari zijn we met een delegatie van 6 personen naar Burkina 
Faso geweest en hebben er ontzettend veel projecten bezocht, die we de 
afgelopen 3 jaar hebben gesteund of afgelopen tijd zijn gestart. Het waren 
kleine medische posten, een kraamkliniekje, projecten voor gehandicapten, 
opvang voor weeskinderen en kansarme jongeren. Allemaal even indrukwek-
kend en vooral: wat is het goed te zien wat er met ons geld wordt gedaan! 
Het heeft me nóg meer gemotiveerd om me hier voor hen in te zetten. De 
mensen zijn zo vriendelijk en gastvrij, van het weinige dat ze hebben moeten 
we steeds mee-eten en krijgen we kippen cadeau. Op hun eigen manier zien 
ze er gelukkig uit, maar toch blijft hun zorg iedere dag weer: kan ik vandaag 
wat verdienen en heb ik vanavond voor mijn kinderen eten…

5 jaar geleden in Geldrop en heeft toen 
ook alle 5 scholen hier bezocht met ons. 
Singa is een school, ver van de begaan-
bare wegen en we hadden een gids 
nodig om ons te wijzen bij welke boom 
we links of rechtsaf moesten. Kuilen, los 
zand, keien, dorre zandvlaktes en na-
tuurlijk in de brandende zon een lekke 
band….

Langs 2 kanten van ons pad staan plot-
seling leerlingen, we stappen uit en de 
2 rijen zingende, dansende en lachende 
leerlingen wijzen ons zo de weg naar de 

school.” Soyez le bienvenue”, hartelijk 
welkom zingen ze, nou dat gevoel krij-
gen we zo wel! 

De school is opgericht in 1991 en heeft 
momenteel 200 leerlingen. Gelukkig nu 
2 meisjes meer dan jongens, ze raken er 
steeds meer van overtuigd dat het voor 
meisjes net zo belangrijk is als voor jon-
gens om onderwijs te volgen.

Er zijn in het gebouw 3 lokalen en in 
ieder lokaal zitten 2 klassen. In lokaal 1 
zitten de laagste klassen met totaal 64 
leerlingen. In lokaal 2 zitten de middel-
ste klassen met totaal 72 leerlingen en 
in lokaal 3 zitten de hoogste klassen met 
totaal 64 leerlingen. 

Er is weinig lesmateriaal en de bankjes 
en bureaus zien er versleten uit, ook de 
huisjes van de leerkrachten zijn aan ver-
vanging toe. Er zijn wel toiletten.
We krijgen toespraken van de directeur 
Eonsimbo Kouka, de burgemeester, de 
ouderraad. Dan houd ik een speech en 
overhandig hen de cadeaus. De direc-
teur krijgt een pennenset en ze krijgen 2 
voetballen met een pompje en een zak 
vol pennen, ballonnen, snoep en lamp-
jes.

Wat een warmte en wat een blijheid, we 
nemen afscheid en beloven de kinderen 
van het Anker de hartelijke groeten te 
doen. Ze brengen de volgende dag nog 
tekeningen voor de kinderen van het 
Anker.

Op vrijdag 14 januari bezoeken we de 
l’école	primaire	in	Cargo	(de	Bron).	Op-
nieuw een vreselijke weg en we zijn he-
lemaal “geschud”en de longen vol stof 
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als we aankomen. Maar uit de verte zien 
we al een groot spandoek hangen waar-
op we welkom worden geheten, dus we 
zijn de rit alweer gauw vergeten.

Wat een drukte, iedereen staat buiten en 
zingt voor ons, voelde me net koningin 
Beatrix.

De school ziet er redelijk uit, heeft 2 ge-
bouwen met ieder 3 lokalen. In 2007 
hadden ze nog 219 jongens en176 
meisjes, nu op onze bezoekdag 202 
jongens en 188 meisjes, dus ook een 
vooruitgang. Als alle leerlingen er zijn 
hebben ze 403 leerlingen. In iedere klas 
zingen ze voor ons, ik zie dat ze in de 
klassen ontzettend weinig lesmateriaal 
hebben. 

De directeur Kinda Issa zit er al wat jaar-
tjes, hij houdt een toespraak buiten met 
alle kinderen, ouders leerkrachten erbij – 
in de brandende zon, de kinderen ston-
den er meer dan een uur. 

Hun keuken is met de laatste overstro-
ming ingestort, en ze zouden graag een 
nieuwe keuken bouwen om de kinderen 
tussen de middag een maaltijd te geven. 
Er volgen nog meer speeches en ook ik 
houd mijn toespraak. Ik deel de cadeaus 
uit en dan hebben ze zelfs eten voor ons 
gemaakt! Wat een gastvrijheid weer, ver-
bazingwekkend. Ik moest alle kinderen 
en leerkrachten van de Bron de harte-
lijke groeten doen, ze zijn heel blij met 
het contact dat ze hebben. 

Even wil ik nog vermelden dat er in Zim-
tanga , de plaats waar wij een week ver-
bleven en waar Singa en Kargo onder 
vallen, de allereerste middelbare school 
is gebouwd. De eerste in een streek met 
72 dorpen. Ze zitten nu in het tweede 
jaar, het eerste jaar kwamen er 119 leer-
lingen	te	zitten	in	één	lokaal.	Het	tweede	
jaar nu 24. Het is erg duur om naar de 
middelbare school te gaan dus zeker 
maar voor een beperkt aantal leerlingen 
weggelegd. Maar het begin is er.

Het was een geweldige reis, ik kan er 
nog	uren	over	vertellen,	maar	één	ding	
is zeker: het geld dat we sturen wordt 
ontzettend goed gebruikt, ze kunnen 
het erg goed gebruiken en toch zijn ze 
beslist niet ontevreden.

Lucy Hermsen namens de Stich-
ting Samenwerking Geldrop Bur-
kina Faso 

Horen, zien, niet luisteren.....
Na al die jaren van machteloos liggen 
wachten op die ene kans, die ene echte 
kans was het bijna zover; op een nor-
male zondagmorgen waarop iedereen 
wat langer slaapt dan normaal. Zijn ze 
wakker, gaan ze eerst op hun gemak 
een bakkie doen en ik arme ik, ik moet 
altijd maar liggen wachten tot om een 
uur half tien de grote baas de katten 
naar boven jaagt en heeft opgesloten 
om mij naar beneden te sturen. En dan 
de katten boven vrij te laten. Als hij dan 
beneden is, gaat het hekje onderaan de 
trap dicht en ploft hij op de bank. En ik 
mag dan na aangehaald te zijn op m’n 
gemak liggen wachten tot het vrouwtje 
aangekleed is en me uit gaat laten. Laten 
die krengen boven onderling weer eens 
ruzie krijgen, dus ik spring overeind, ren 
naar de trap en zie het hekje stond nog 
open. Eindelijk mijn kans! Ik spurt de trap 
op ga de bocht om en zie tot mijn grote 
verbazing geen enkele kat in de ouder-
lijke slaapkamer. Het vrouwtje dat achter 
me rende, haalde opgelucht adem toen 
zij boven was, want de grote baas was 
ook vergeten de katten vrij te laten. En 
ik, ik had de smoor in. Weer niet gelukt.

Dat hekje onderaan de trap is zeer be-
langrijk in mijn leven. Hier hangt bijna 
de hoeveelheid voer vanaf dat ik te eten 
krijg. Als de grote baas naar boven gaat 
lig ik dikwijls onder aan de trap te sla-
pen. Plat op mijn zij liggend lukt het de 
baas meestal om het hekje net verge-
noeg open te krijgen zodat hij de trap 
op kan. Heel af en toe lukt dat niet en 
moet ik verkassen. Natuurlijk altijd als 
ik heerlijk aan het dromen ben over..., 
maar ja, de baas wacht nu eenmaal niet 
af hoe mijn droom afloopt. Het vrouw-
tje vond dit zo erg dat zij een tondeuse 
kocht om mijn harige vacht wat uit te 
dunnen. Ha, dacht ik, dat wordt dus 
flink wat brokken meer. Minder haar dus 
slanker en niet op dieet. Lijdzaam bleef 
ik dus keurig stilstaan tijdens de behan-
deling in de hoop dat... Dus mooi niet! 
‘s Avonds lag ik weer onder aan de trap 
en wat denk je: ik moest opzij! Hiermee 
is bewezen dat een tondeuse niets helpt 
bij  het afvallen.

Zar Blok

Een Kippenboerderij
Dat is de vurige wens van een groep 
actieve, maar zeer arme vrouwen in het 
dorpje	Goué	 in	Burkina	Faso.	De	 stich-
ting Geldrop-Burkina Faso heeft de mo-
gelijkheden daar onderzocht en heeft 
er het volste vertrouwen in dat het zal 
lukken, maar er is geld voor nodig om 
e.e.a. op te starten. Samen Verder wil 
de levensomstandigheden van dat dorp 
graag verbeteren en is er van overtuigd 

dat het met uw steun zeker zal lukken. 
In de week voor Pasen gaat Samen Ver-
der ook in de Coevering collecteren voor 
dit goede doel. Mogen wij op uw steun 
rekenen?

Namens de werkgroep Samen Verder,

Leen Poot
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de 
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de uit-
gever geen verantwoordelijkheid voor onvoor-
ziene gevolgen, veroorzaakt door fouten  in de 
gegevens die door derden zijn aangeleverd. 
Ingezonden stukken kunnen ingekort of gewei-
gerd worden. Plaatsing wil niet zeggen dat de 
redactie het eens is met de inhoud. 

Inleveren kopij voor het 
volgende wijkblad: 3 april 20

Eind 2008 stond er in het wijkblad dat 
het wijkblad zou gaan stoppen. De toen-
malige eindredacteur Rob Biesters gaf 
aan dat hij het niet meer kon combine-
ren met zijn werk en dat hij een keuze 
moest maken om te stoppen. 

Heel jammer, want iedere wijk zou wat 
mij betreft een wijkblad moeten hebben, 

Aan alles komt een einde
en zeker het blad dat maandelijks in de 
Coevering	uitkomt,	is	er	één	die	er	mag	
en moet zijn. 

Naar aanleiding van dat stuk heb ik toen 
contact gezocht met Rob om aan te ge-
ven hoe ik er over dacht en dat ik het 
eventueel wel over wilde nemen. Dat 
heb ik dus gedaan met heel veel plezier. 
Het is erg leuk om iedere maand met een 
enthousiast team een wijkblad te maken 
dat erg goed gelezen lijkt te worden. 

Natuurlijk was het voor mij niet altijd 
even makkelijk combineren met mijn an-
dere werkzaamheden (een eigen bedrijf 
en de gemeenteraad), maar zoals ge-
zegd... het blad moest blijven bestaan. 
De laatste maanden viel het me echter 
steeds zwaarder. Zo zwaar dat ik toch 
echt een keuze moest gaan maken en 
onlangs heb ik aan de redactie laten 
weten dat ik een oproep wilde gaan 
plaatsen voor een nieuwe eindredac-
teur. Natuurlijk zou ik niet per direct alles 
laten vallen, want er moest tenslotte een 
oplossing komen, maar had mezelf wel 
voorgenomen om toch echt naar een 
einde toe te gaan werken. En gelukkig 
(en eerlijk gezegd toch echt niet geheel 
onverwachts) was er meteen een oplos-
sing. Rob Biesters, u weet wel de vorige 
eindredacteur, maar ook de man die al 
die tijd veel stukken is blijven schrijven 
en de lay-out is blijven doen, gaf aan om 
het stokje weer terug over te nemen. En 
omdat Rob natuurlijk absoluut niet in-
gewerkt hoeft te worden, is dit wijkblad 
dan ook meteen mijn laatste. 

Daar waar mogelijk zal ik nog wel mijn 
steentje af en toe bijdragen. Correctie-
werk, hier en daar een ingezonden stuk 
en misschien dat ik ook de website af en 
toe nog wel mee zal blijven vullen. 

Mocht je dit nou lezen en denken: “Dat 
wijkblad moet nog heel veel jaren door 
en ik wil ook een steentje bijdragen...” 
Laat het ons dan weten via de email  
(redactie.wijkbladcoevering@dse.nl), 
een goede redacteur is namelijk altijd 
welkom!

Bij deze wil ik graag iedereen bedan-
ken voor de steun die ik de  afgelopen 
jaren heb mogen voelen. Hierbij wil ik 
met name bedanken de mensen van De 
Dreef, de adverteerders, de mensen van 
verenigingen en scholen die regelmatig 
zorgden voor kopij en natuurlijk last but 
not least de complete redactie van het 
Wijkblad. 

Heel veel succes de komende jaren!

Miranda Verdouw

We gaan Miranda uitzwaaien tijdens 
de komende redactievergadering. Ze 
heeft 24 Wijkbladen de honours van de 
hoofdredactie waargenomen waarvoor 
onze hartelijke dank. Het is natuurlijk 
jammer dat ze vanwege de steeds druk-
ker wordende werkzaamheden met het 
Wijkblad moet stoppen. Voor de redactie 
is het vooral vervelend omdat hetzelfde 
werk door steeds minder mensen moet 
worden opgeknapt. Zolang alles goed 
gaat geen probleem, maar bv. bij ziekte 

is het niet handig als een aantal werk-
zaamheden	bij	één	persoon	 liggen.	De	
komende tijd zal ik naast de hoofd/eind-
redactie ook de layout maken en de no-
dige artikelen schrijven. Zodoende is wat 
versterking best welkom. Want we wil-
len met z’n allen het Wijkblad nog lange 
tijd laten bestaan. Als u zin en tijd hebt 
om uw schouders onder het Wijkblad te 
zetten dan bent u van harte welkom.

Rob Biesters


